

ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA FEV

14 de maig de 2023

LLOC	<i>Col·legi Nostra Senyora de la Pietat , El Campello, L'Alacantí</i>		
DATA	<i>14 de maig de 2023</i>	HORA	<i>10:15 - 12:41</i>
SECRETARIA	<i>Arnau Folgado</i>	TIPUS ACTA	<i>Assemblea FEV</i>

Assistència

Amb veu i vot:. 92 persones acreditades

Junta Directiva FEV:

- *Susanna Feliu (Presidència)*
- *Clara Devane (Vicepresidència)*
- *Miguel Cebolla (Tresoreria)*
- *Arnau Folgado (Secretaria)*
- *Elena Galarza (Escola Lluerna)*
- *Paula Lapeña (Comunicació)*
- *Àngela Capdevila (4Vents)*
- *Ignacio Manuel Gonzalez (Equips d'Acció)*
- *Albert Sabater (Animació Pedagògica)*
- *Carla Gans (Presidenta MEV)*
- *Pilar Castro (Presidenta SdA)*

Amb veu però sense vot: *Vicent Melis Capellino de comitè de Villalonga*

Assistents 24 agrupaments i 17 persones de juntes directives:

*AE Aitana
AE Alborxí
AE Alcalans
AE Altair
AE Argila
AE Azahar
AE Creixent
AE Granerers
AE Gilwell*

*AE Hiawatha
AE Kenya
AE Kipling
AE l'Ombria
AE Marquesat
AE Nyeri
AE Nou Foc
AE VIII Calasanz
AE Osyris*

*AE Pelícanos-Cóndor
AE Pas de Pi
AE Seeonee SdA
AE Seeonee MEV
AE Villalonga
AE Wig Wam
AE Xaloc*

Ordre del dia proposat

1. Constitució assemblea
2. Elecció de la persona moderadora
3. Lectura i aprovació, si escau, de l'ordre del dia
4. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior
5. Informe de gestió
6. Dimissió Responsable del CreEquip
7. Entorn segur
8. Presentació del programa federatiu
9. Presentació i aprovació, si escau, del pressupost executat del 2022
10. Situació econòmica SDA
11. Informacions diverses
12. Precs i preguntes

Acta

A les 10:15, en segona convocatòria, comença l'Assemblea General, amb els assistents i l'ordre del dia estipulats a l'inici del present document.

Benvinguda

Clara (Vicepresidència) dona la benvinguda i agraeix l'assistència a totes les participants.

1. Constitució Assemblea.

Arnau (Secretaria) explica les normes de l'assemblea:

1. Totes les persones assistents que pertanyen a un agrupament, equip associatiu o junta directiva tenen dret a vot. El vot en aquesta assemblea és indelegable.
2. L'Assemblea FEV és tancada. Les persones assistents que arriben una vegada haja començat, per a poder exercir els seus drets de veu i vot, han d'estar acreditades prèviament.
3. Els debats de l'Assemblea FEV seguiran la planificació establerta en l'Ordre del dia fixat i aprovat. No podran ser sotmesos a votació temes que no es troben inclosos en l'Ordre del dia.
4. S'obrirà un primer torn de paraula per a resoldre dubtes del punt en qüestió que s'estiga tractant. S'obrirà un segon torn de paraula només per a solucionar dubtes que hagen pogut quedar amb el primer torn de paraula. No es poden iniciar temes que no s'hagen tractat en el primer torn de paraula. Només en cas excepcional, i per a aclarir dubtes, s'obrirà un tercer torn de paraula.
5. Els tipus de votació existents són: A favor, en contra, en blanc. També existeix el dret d'abstenció que no es comptabilitzarà per als càlculs de les majories necessàries. Els vots nuls tampoc es comptabilitzaran.

6. Una vegada conclòs el debat i votació dels punts de l'Ordre del dia, s'obrirà un punt de prec i preguntes, que han de fer referència a temes no tractats en l'Ordre del dia.
7. S'ha enviat tot el contingut prèviament explicat, amb l'objectiu de facilitar la transparència i la participació.

Es recorda que l'Assemblea és un espai de debat i participació, un espai de totes i per a totes i un lloc de construcció i aprenentatge. S'intentarà fer l'Assemblea tan didàctica com siga possible i es convida a la gent que hi participa per primera vegada que pregunten a les persones que els acompanyen o directament intervinguen als debats.

Es constitueix l'Assemblea Fev amb 92 persones amb veu i vot: 75 persones d'agrupaments, 6 membres de les JD Associatives i 11 membres de la JD FEV. Tot reflectit a l'inici d'aquesta Acta.

2. Elecció de la persona moderadora.

Es proposa com a moderador, si cap persona hi objecta, a Eloy de l'Agrupament Escolta Gilwell.

3. Lectura i aprovació, si escau, de l'ordre del dia

Arnau (Secretaria) presenta l'ordre del dia que es va enviar amb la convocatòria.

S'obre primer torn de paraula que es tanca sense cap aportació.

S'aprova l'ordre del dia per assentiment.

4. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

Arnau (Secretaria) presenta l'acta de l'Assemblea General Ordinària que va tindre lloc el 2 d'octubre de 2022 a Casa Oraà. Es llegeix la primera i última frase de cada fulla.

S'obre torn de paraula que es tanca sense cap aportació.

S'aprova per assentiment.

5. Informe de gestió

- Susanna i Clara (Presidència):
 - Reunions de seguiment amb la secretaria tècnica.
 - Contacte i coordinació amb les presidències de les tres associacions.
 - Representació a la FSSJ.
 - Gestió de casos de la comissió d'entorn segur i en procés de creació d'un nou protocol.
 - Acompanyament de la situació econòmica de SdA
 - Assistència a la Mesa de Presidència en la trobada d'Equips Generals de 4 vents.
 - Coordinació de la trobada d'equips associatius i junta federativa.

- Representació a diferents actes (FestiJordi, AGO CVJ, Caramella, festivals de la cançó associatius, consells...)
- Miquel (Tresoreria):
 - Elaboració pressupost executat 2022.
 - Assistència a la Mesa de Tresoreria del MSC.
 - Seguiment i pagament Ajudes FEV
 - Resolució i pagament ajudes associatives.
 - Treball millores de DUROC.
 - Gestió nova assessoria fiscal i laboral (ASEBE).
 - Assistència Trobada 4vents i taula de gestió.
 - Pagament transferències, quotes i nòmines.
 - Reunió amb la FSSJ per buscar noves formes de col·laboració.
 - Modificació de l'Annex V.
 - Seguiment i acompanyament situació SdA.
 - Presentació subvenció participació i educació.
- Arnau (Secretaria):
 - Realització i supervisió de la convocatòria a l'Assemblea.
 - Suport a la secretaria anterior per a la redacció de l'acta anterior.
 - Seguiment i suport a l'oficina i al personal tècnic.
 - Signar tota mena de documents.
 - Assistència a la Mesa de Gestió en la Trobada d'Equips Generals de 4 vents.
 - Treball Millores Cudú
- Paula (Comunicació):
 - Maquetació de documents i presentacions.
 - Disseny i maquetació de post i stories per a instagram.
 - Gestió per a la creació d'una nova pàgina web.
 - Assistència a la Mesa d'Animació Pedagògica en la trobada d'Equips Generals de 4 vents.
- Elena (Escola Lluerna):
 - MAT 2.0 amb 25 participants
 - Correcció de memòries (30)
 - Tancament de correcció del MAT 2022, a l'espera de les memòries.
 - ADF intern amb 13 participants
 - Primers auxilis amb 17 participants
 - Seguretat en muntanya amb 21 participants
 - Preparació curs d'aigües i manipulador d'aliments.
 - Assistència a la Mesa d'Animació Pedagògica en la trobada d'Equips Generals de 4 vents.
- Àngela (Vocalia 4 Vents):
 - Preparació i dinamització de la Trobada d'Equips Generals a Mallorca
 - Assistència als Consells mensuals del Consell de 4 Vents.
 - Organització i dinamització de la Caramella.
 - Participació en la creació del Programa Federatiu Empelt.
 - Acompanyament a Guies de València en el seu any de prova.
- Albert (Animació pedagògica):

- Participació en la creació del Programa Federatiu Empelt
- Contacte en les responsables d'Animació Pedagògica associatives
- Creació de propostes d'activitats contra incendis
- Participació en la Taula de Protecció a la infància i adolescència
- Assistència a la Mesa d'Animació Pedagògica en la trobada d'Equips Generals de 4 vents.
- Nacho (Equips d'Acció):
 - Participació en la creació del Programa Federatiu Empelt.
 - Posada en funcionament dels equips d'expansió i acció social
 - Assistència a les reunions del grup de creixement d'MSC
 - Realització d'estudis sobre la participació i estudi sobre la salut psicosocial en els grups.
- Clara (Vicepresidència) en nom d'SdC:
 - El 5 de març festival de la cançó acollit per l'AE Sant Pere.
 - 7 de març consell ampliat a la seu.
 - 5 de maig punt d'encontre organitzat pel GS Belcaire.
 - Trobades: S'han organitzat i celebrat la castorada (Colònia), la trobada groga (Estol), la trobada roja (Expedició) i trobada verda (Ruta). La trobada blava (Unitat) no es va arribar a celebrar.
 - Pròxima assemblea d'SdC el 21 de maig a la Seu.
- Carla (Presidència MEV):
 - Visites als agrupaments.
 - Pròxim diumenge consell MEV a Massamagrell.
 - Convocatòries obertes per a acollir les pròximes activitats associatives.
 - Preparació de campaments d'estiu: documentació
- Pilar (Presidència SdA):
 - Visites als agrupaments.
 - Trobada d'scouters.
 - Consell SdA: 16 de maig
 - 8M i CJA
 - Sant Jordi i Festival de la Cançó.
 - Trobada FEV per desenvolupar el programa federatiu.
 - Pròxima assemblea: 11 de juny
- Arnau (Secretaria) en nom de Vicent (Gerència):
 - Sol·licitud de les ajudes públiques: Participació, Voluntariat, IRPF, Foment del Valencià i Valors.
 - Gestió dels pagaments de les Ajudes FEV 2023.
 - Tràmits administratius de canvi de la Junta Directiva de la FEV als diferents registres.
 - Gestió de la cessió de: material als agrupaments, seu FEV i fotocòpies.
 - Canvi d'assessoria FEV.
 - Suport als agrupaments amb els tràmits amb l'assegurança d'accidents.

- Suport a la gestió de la nova pàgina web de la FEV.
- Gestió de les sol·licituds d'ajudes a les associacions 2023.
- Atenció telefònica als agrupaments escoltes.


Torns de paraula.

S'obre el primer torn de paraula. Es tanca sense cap intervenció.

6. Dimissió Responsable del CreEquip

Clara (Vicepresidència) explica les raons de Neus (Creequip) per deixar l'equip, que es resumirien en falta de temps i compromisos laborals.

S'adjunta la carta de dimissió.

 Dimissió jd fev 2023.pdf

S'obre el primer torn de paraula. Es tanca sense cap intervenció.

7. Entorn segur

Clara (Vicepresidència): Explica què és i qui conforma la comissió d'entorn segur, que són la presidència i vicepresidència de la FEV i la presidència de cada associació. Posteriorment, explica que es va a redactar un protocol per a saber com actuar quan s'origina o es té la sospita que hi pot haver un cas d'abús a les nostres activitats/campaments i que serà obligatori per a anar de campament que una persona per agrupament siga la responsable de conèixer i aplicar aquest protocol.

També informar que estem treballant amb un gabinet de psicòlogues per a poder treballar els casos amb ajuda professional, i es posa a disposició dels agrupaments una sessió amb elles que serà finançada per la FEV.

Susanna (Presidenta): Vol destacar que és important entendre que la FEV no paga la teràpia completa a la víctima o víctimes, la sessió seria per a ajudar les persones responsables a saber com han de gestionar la situació.

A més aclareix que les denúncies a entorn segur són internes, és a dir, aquestes no tenen efectes legals i no s'està denunciant res de manera penal.

Per últim, cal recordar que tot el que respecta a entorn segur i els casos és, i ha de ser, confidencial. Ningú hauria de contar a qualsevol persona que no siguen els responsables d'entorn segur o de la comissió cap dada sobre el seguiment que s'està duent a terme, ni sobre el que ha passat, ni el nom ni aspecte de les víctimes i suposats assetjadors.

S'obre el primer torn de paraula.

Carla (Presidenta MEV): Reflexiona sobre el fet que en moltes ocasions pensem que són coses que no ens van a passar a nosaltres, però incideix en la necessitat que tots els Kraals han de conèixer el protocol.

Susanna (Presidenta): Vol recordar que, tot i que elles diuen sempre estan disponibles, i més encara quan es tracta d'entorn segur, li agradaria que la gent empatitzara un poc i entenguera que no sempre poden contestar a l'instant.

S'obre el segon torn de paraula.

Belén (AE l'Ombria): Opina que la formació d'entorn segur d'MSC es queda curta i proposa fer formacions per al Kraal sobre com actuar davant d'aquests casos, com utilitzar el protocol, etc. Fetes per l'escola Lluerna als cursos de MAT i DAT o cursos a branca.

Susanna (Presidenta): Som coneixedors de les carències del curs, i per això es va a redactar un protocol i es posa a disposició de totes una sessió amb unes psicòlogues.

Tercer torn de paraula:

Marina (Aitana): Recorda que en cas de fer aquests cursos, no només es facen a València i que es plantegen fer-se a les altres ciutats.

Susanna (Presidenta): La idea és intentar fer-ho en totes les províncies perquè siga més accessible a totes, dins de les nostres capacitats econòmiques.

A les 11:03 es fa un recès i es reprèn a les 11:33

8. Presentació del programa federatiu

Durant el descans s'ha fet una dinàmica que consistia a amagar uns papers on estaven escrites les línies estratègiques del programa federatiu. Les persones que han trobat els papers hauran de llegir davant de l'assemblea, i en ordre, els punts i rebran un detall.

S'obre el primer torn de paraula. Es tanca sense cap aportació.

9. Presentació i aprovació, si escau, del pressupost executat del 2022

Miquel (Tresoreria): Explica l'executat del pressupost del 2022.

S'adjunta el document on es resumeixen les parts més importants:

■ Explicació executat FEV 2022.val.pdf

I també la graella amb tots els valors.

■ EXECUTAT FEV 2022.pdf

Torns de paraula:

S'obre el primer torn de paraula. Es tanca sense cap intervenció.

Vots a favor: 92

Vots en contra:0

Vots en blanc:0

S'aprova per unanimitat.

10. Situació econòmica SdA

Miquel (Tresoreria): Explica la situació des del punt de vista de la FEV i de com la junta actual es va assabentar de la situació. En resum, ens vam adonar que SdA duia des de 2021 sense pagar les quotes a la FEV, per tant, fa 3 anys que no es paguen. El total de tots aquests anys ascendeix fins als 40.231 €.

Pilar (Presidenta SdA): Explica que ella va entrar de presidenta la ronda anterior. Des del moment que ella comença a ser presidenta intenten, tant ella com Paloma (Secretaria tècnica SdA), d'obtenir les credencials per a gestionar el compte. Ja l'equip anterior li havia fet saber que no s'estaven pagant les quotes, i s'intentaren agilitzar els tràmits.

No va ser fins a aquest any que van poder accedir al compte, i va ser quan s'adonaren que aquest estava buit.

Ara mateix s'està realitzant una investigació policial per a esbrinar tots els detalls de la situació i algunes coses no es poden contar de manera pública per no entorpir aquesta investigació.

Torns de paraula:

S'obre el primer torn de paraula.

Alicia (Villalonga): Perquè no es gasta el que "sobra" de la partida d'ajudes a les associacions per a pagar part d'aquest deute.

Miquel (Tresoreria): Eixa partida es dedica als projectes presentats pels agrupaments. Això no vol dir que la FEV no estiga donant un suport econòmic a l'associació.

Joan (L'ombria): Pregunta per què l'anterior equip no ho sabia d'abans.

Miquel (Tresoreria): No ho sabem. Aquest equip s'ha posat a treballar en el moment en què ha pogut.

Pilar (SdA): L'equip anterior d'SdA desconeixien que el compte bancari no tenia diners, però sabien que hi havia algun problema.

Ruth(Nyeri): L'AE Nyeri vol comunicar que està directament afectat per aquesta situació, donat que aquest agrupament també té un deute a causa de la mateixa situació i han hagut de demanar ajuda a altres agrupaments i agraeixen l'ajuda de l'equip d'SdA i de l'equip federatiu.

Miquel (Tresoreria FEV): Motivar que la resta d'agrupaments ajuden en el que pugen al Nyeri.

S'obre el segon torn de paraula.

Amalia (Aitana): Donar suport a l'equip associatiu i a l'AE Nyeri.

Es tanca.

11. Informacions diverses

Escola Lluerna:

Elena (Lluerna): Explica els nous canvis en l'itinerari formatiu a l'escola mentre es projecta un QR on hi ha una enquesta perquè les participants i assistents puguin valorar aquests canvis.

Recorda que hi ha fins al 23 de maig per apuntar-se al curs de manipulador d'aigües i aliments.

Equips d'acció:

ESTUDI REALITATS PSICOSOCIALS INTERNES

Sergio (AE Alborxí) i Clara (VIII de Calassanç): Junt amb Lucía (Alborxí) formen part de l'equip d'expansió i busquen analitzar les diferents realitats psicosocials dels agrupaments i poder donar solucions als diferents problemes. A més, el seu altre objectiu seria ampliar els membres de la FEV. Es projecta un QR amb un qüestionari per a analitzar les citades realitats psicosocials dels diferents agrupaments de la federació i demanen la participació de totes.

ESTUDI PARTICIPACIÓ EXTERNA

Nacho (Equips d'acció): Explica que dins de l'equip d'acció social han fet un estudi sobre la participació interna i externa dins de l'escoltisme. Donat que s'ha analitzat que, tot i que a l'escoltisme tenim la missió de canviar el món, la gran majoria de voluntàries no participen fora del seu agrupament.

Resultats de l'enquesta:

	MEV	SdA	SdC	FEV
Personas Voluntarias	203	165	17	385
Personas que participan internamente	18	48	4	70
Media de participación interna grupal	5	18	18	18
Media de participación externa asociación	9%	29%	24%	18%
Personas que participan externamente	71	22	6	99
Media participación externa grupal	15	15	75	16
Media de participación externa asociación	35%	13%	35%	26%

4 Vents:

Àngela (4 Vents): Recorda que existeix el projecte rebombori per a fer intercanvis i que el dia 21 de maig finalitza el termini per a l'entrega d'aquests projectes.

FSSJ:

Breu explicació del que és la Fundació Scout Sant Jordi.

Toni Amo (FSSJ): Agraeix la invitació de la Federació a participar de l'assemblea. Fa una breu explicació del que és la Fundació Scout Sant Jordi i com funciona, que és el patronat, els col·laboradors i la integració de Scouts Valencians a la fundació.

Dia internacional de la diversitat biològica el dia 21 de maig al centre scout de la Moreria a la Serra Calderona. Fet per a rutes, scouts i col·laboradors de la fundació.

Entrega de la XXII edició del premi Sant Jordi el dia 3 de Junyal CEIP "Nuestra señora del Amparo" al Real de Gandia.

S'obre el primer torn de paraula. Es tanca sense cap intervenció.

12. Precs i preguntes

Belén (l'ombria): Donar ànims al Nyeri, i als equips per la situació econòmica d'SdA i fer saber que ajudaran en el que pugen.

Clara (Vicepresidència): Agrair el missatge.

Daniel (Seeonee): Ha fet un danser al seu agrupament, amb vídeos i lletres i vol convidar als agrupaments que el gasten i que afegisquen de noves si no hi ha.

Carla (MEV): Que es passe l'enllaç per a pujar-lo al banc de recursos de la web.

Irene (Aitana): Oferir la seua ajuda a l'AE Nyeri. Demanar perdó com a kraal de l'Aitana, perquè en altres consells i assemblees no han tingut les formes correctes per part d'algunes persones de l'agrupament.

Clara (Vicepresidència): Agrair el missatge.

Martí (Wig-Wam): Des del seu agrupament han tingut uns problemes amb el pagament de la subvenció, on s'han vist enmig de la FEV i l'empresa a la que se l'havien de pagar els diners i no tenien clar com ho podien fer. A més al no poder pagar a aquestes empreses, no es podia incloure l'ingrés i la despesa al DUROC, cosa que dificultava la realització del pressupost i entorpia prou la faena de tresoreria de l'agrupament.

Miquel (Tresoreria): Es van canviar les bases per a intentar tindre una millor gestió des de l'oficina. Sabem que el Wig-Wam ha tingut problemes per aquest canvi. Valorarem si el canvi no ha sigut òptim i si cal es tornaran a canviar per a ser més útils.

Guillem (Azahar): El dia 27 de maig és l'aniversari del GS Azahar.

Es tanca.

S'obre el segon torn de paraula.

Àngela (Tresoreria MEV): Hi ha empreses que no estan acceptant pagament dels agrupaments a nom del MEV, donat que eixes targetes no estan a nom del MEV ni formen part del seu compte corrent, i això està provocant certs problemes per als pagaments.

Es tanca.

La presidència agraeix l'assistència a l'assemblea.

Sense cap punt més de l'Ordre del dia a tractar, es tanca l'Assemblea FEV a les 12:41.